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3.

ica z riadne dnutia an6ho dira 12. a
o 18 ""hod. v zasadaike o firadu Pernek

1. Otvorenie zasadnutia, urienie zapisovatelta a overovatel'ov z6pisnice a schvflenie
programu

Kontrola plnenia uznesenf OZ

VZN E-212019 o vy5ke prispevkov na iiastoinf fhradu nikladov v XkoL[ch
a Skolskych zariadeniach v zriailovatel'skej pdsobnosti obce Pernek - schv6lenie

lJzemnl dotfcie BSK

5. Rdzne

6. Diskusia

7. Schvflenie uzneseni OZ

8 . Ukonienie zasadnutia

Pritomni : Ing. Martin Lednik - starosta
Ing. Miroslav Bokes
Ing. Monika Belianska
Viera Jadrnidkov6
Anton Gecler
Mgr. Luk55 Ldni
Stanislav Valko - ospravedlnil sa
Ing. Vratko Piru5

4.

Pritomni hostia podlia priloZenej prezendnej listiny.



K bodu 1/ - Zah6ienie, vol'ba pracovnfch komisii zasadnutia

Zasadniie Obecndho zastupitelstva zahajil starosta Ing. Martin Lednik, privital
pritomnych, skonStatoval, Le OZ je uznilSania schopn6. Starosta obozn6mil pritomnych
s programom a privital aj pritomnych hostf. Bol schviileny program a navrhnut6 a schv6len6
pracovnd komisie zasadnutja:
zapisovatel': Dana Midekov6
overovatelia zfpisnice: Ing. Belianska, Mgr. L6ni
nfvrhovr{ komisia: Ing. Bokes,Ing. Piru5
Hlasovanie:
Za:6 Proti : 0 ZdrLal sa:0 Nehlasoval : 0
(zpritomnych 6 poslancov za: p.Gecler, Ing.Belianska,Ing. Bokes, Mgr.Ldni,Ing. piruB,
p. Jadmidkov6 )

K bodu 2/ - Kontrola plnenia uzneseni Obecn6ho zastupitgl,stva

uznesenia obecn6ho zastupitefstva st splnend , resp. sa plnia priebeZne.

Kbodu 3 - VZN 8.212019 o vf5ke
v Skokich a Skolskfch zariadeniach
schvdlenie
Ndvrh YZN (,.212019 bol vyveseny na uradnej tabuli obce ana webovom sidle dia

12.7.2019. Lehota na pripomienkovanie bola stanoven6 do 29.7.2019. Kn6vrhu VZN
(,.212019 neboli v tejto lehote doruden6 Ziadne pripomienky. Toto kon5tatovala aj Komisia
pre financie arozpodet na svojom zasadnuti dira7.8.2019 a doporudila schv6lit'predloZenf
n6vrh VZN (.212019 v navrhovanom zneni bez zmien. S ridinnost'ou od 1. septembra20lg je
mesadny prfspevok z6konn6ho z6stupcu za pobyt dietata v Materskej Skole 15,00 € za jedno
diet'a. Mesadn;f prfspevok z6konn6ho z6stupcu na diastodnf rihradu nrlkladov spojenych
s dinnost'ou Skolsk6ho klubu je 6,00 €. Pre vypodet n6kladov v SkolskeS jed6lni sa urduje 2.
p6smo a mesadny prispevok z6konn6ho z6stupcu narelijnd naklady sa urduje 5,00 €. Naklady
na jedno jedlo pre zamestnancov a in6 fyzicke osoby sri 2,83 €.

Obecnd zastupitel'stvo schvatuie V5eobecn6 zi:azne nariadenie (,.22019 o vy5ke
prispevkov na diastodnri rihradu n6kladov v Skol6ch a Skolsklich zariadeniach
v zriatovatefskej p6sobnosti obce Pernek.
Hlasovanie:
Za:6 Proti:0 ZdrZalsa:0 Nehlasoval:0
(z pritomnych 6 poslancov za : p.Gecler, Ing.Belianska, Ing. Bokes, Mgr.Ldni, Ing. pirus,
p. Jadrnidkov6 )

K bodu i.4

4ll - Uzemn6 dot6cie BSK
Starosta obce Pernek informoval o Ziadosti o rizemnrl dot6ciu z BSK s ciel'om - podpora

verejn6ho Livota arozvoj miest a obci. MOZe sa pouZit' v oblasti Sportovej, vol'nodasovej,
kultrirnej a Skolskej, turistickej, nedS sa pouZit' na komunik6cie a chodniky. Vf5ka dot6cie sa
odvija od podtu obyvatefov obce. Pre obec Pernek je to stxna2.409,-€. Poslanci OZpredloZili
na pracovnej porade jednotlivd n6vrhy a rozhodli sa pre bbnovu soci6lnych zariadeni
v budove TJ Pernek . Pri reahz6cii pr6c sa budir podielat' aj svojpomocne. K uveden6mu
niivhu pritomni hostia vzniesli ndmietku, Ze je treba podporit' rozvoj turizmu v obci a okolf.
JUDr. Chadalik predloZil n6vrh na vybudovanie informadnych turistickych tabuli, prip.
q'hliadkovych objektov. Ing. Peter Zaidek Ziadal o vypracovanie koncepcie n6vrho, rru

prispevkov na iiastoinri rihradu ndkladov
v zriailovatel'skej p6sobnosti obce Pernek -



'spropagovanie a zatraktivnenie obce voblasti turistickej, n6udn6 chodnfky, rozvoj obce
Y-dTtj oblasti s podporou podnikania vyhl'adovo na amiio 

"uJ"ui"li-iarosta obce Ing.Martin Lednik prislfbil, Ze do budricnosti uvaZuje o n6udnom chodniku k Starr.im baniamprip. inlfch objektoch na spropagovanie obce.

Po vypoduti n6vrhov anizorov oZ hlasovalo o derpani uvedenej dot6cie.

Obecn6 zastupitefstvo schval'uie
Zlep5enie kvality soci6lneho zilzemia v

Hlasovanie:

pouZitie llzemnej dot6cie BSK na projekt
budove TJ.

Za:6 Proti:0 ZdrZalsa:0 Nehlasoval:0
(Zptitomnych6 poslancov za:p.Gecler, Ing.Belianska,Ing. Bokes, Mgr.Liini,Ing. piruS,
p. Jadmidkov6 )

K bodu 5/L - R6zne

JUDr' Surovec a JUDr. Chadalfk ako aj ostatni pritomni pouk6zali na pretrv6vajricu
nebezpednri dopravnri situ6ciu v obci, nere5pektovanie rychiosti jazdy. JUDr. Surovec
navrhuje poliadat' o zniZenie rychlosti na frekventovanlfch risekoch rru :O km/hod. apoLiad,at
o Statistiku nehodovosti v danych risekoch. JUDr. Chadalfk navrhol ako jednu z lacneiSich
variant zakripenie policajn;fch figurin a ich umiestnenie. Svetl6 na prechoj. pri O.U ;i; ;;
funkdnd.

5/2- informScia o dotfcii z nadicie Spp
Starosta Ing. Lednfk informoval pritomnych , Ze viidsina pr6c na projekte Fit-parku

v zdhtade b;ivalej Drevenice je zrealizovan6, Vonkaj5ie fitness stioje sri nainstalovan6, treba
este vysiat'trrlvnik.a osadit' lavidky. Sporufinancovanie obce bude cca 1.000,-€.
Ing- Zal(,ek poloZil otfuku, di by sa nemohla zak.upit kv6li bezpednosti na detskom ihrisku
guma pod hojdadky.

5/3- Projekt Ministerstva pr6ce, soc.veci a rodiny
Ing. Belianska informovala o projekte Ministerstvapri"e, soc. veci a rodiny urdenom
pre ma16 obce do 1.000 obyvatel'ov. Nrirodny projekt Podpora rozvojaa dostupnosti ter6nnej
opatrovatel'skej sluZby. Ziadatelom bude porf.yt"a finandn6 podpo.u na jedno pracovn6
miesto na plny pracovny riviizok., alebo kombin6cia polovidnlch'pracovnfch uviizkov nadobu 1,5 roka. Nakol'ko obec neposkytuje Ziadnu opatrovatel'rt ri einrrosf buau o tomto bode
poslanci na pracovnej porade rokovat.

514 -Informicia o investfciach v r.2019
Starosta obce informoval o prebiehajricich investiciach obce : . i,

oprava ZS , mal'ovanie MS , vymena draLby vo vjazdepriice boli rozpodtovan6
kanalizircia- oproti p6vodn6mu rozpodtu budri vykonand pr6ce naviac pri chodnikoch

, 
pri domoch-osaden6 zl'aby 5 ks, dobudovanie chodnika o ),5 

^2,pr.t 
iu.ni. ii:uao, v riseku

cca 30m z d6vodu odvodnenia
Obecn6 zastupitel'stvo schvul'uie finandn6 prostriedky na pr6ce naviac, srivisiace so

stavbou kanalizdcie
648,90 € - dod6vka a mont6Z odvodiovacich Zlabov (5 ks), vybudovanie chodnik ov zo
zrimkovej dlaLby (7,50 m2)
1.500,00 € - prehibenie odvodf,ovacieho Ztabu(cca 30 bm)
Hlasovanie i
Za:6 Proti:0 ZdrZalsa:0 Nehlasoval:0
(Z_pritomnych 6 poslancov za : p.Gecler, Ing.Belianska, Ing. Bokes, Mgr.Lani, Ing. pirus,
p. Jadrnidkov6 )



5/5 Cesta smer RohoZnik - Malacky
Pr6ce by mali byt'ukondend v termine do 20.9.2019.
Bola poloZen| otivka od viacerych prftomnych hosti, di bude rie5enri cestn6 premdvka
nrikladnej dopravy po spusteni uveden6ho riseku do prevSdzky obojsmeme. Siarosta potvrdil ,
Ze prevddzka bude obojsmern6. Poslanci informovali o predblZnom prisl'ube niislednej
opravy cesty smer na Pernek. Treba upozornit'BSK a regiiinalne cesty, aby bola do oprriv
zahrntxd aj cesta cezobec, ktor6 je tak isto v dezolitnom stave. 'fakiieZvyznadenie frovne
kriZovatky smer Kuchyfla.

Kbodu6- Diskusia

6/1 Podujatia OcU - terminy
Wellnes Velikli Meder - 5.9.2019 (moZnost'prihl6sit,sa na OcU)
Gul65majster - 5.10.2019 ( s n6hradnlim termfnom l2.l0.Z}l9)
Posedenie pre ddchodcov - 26.10.2019

612 PoLiar v roku 2018 v dome i.309
Ing. Halin6rov6 pod'akovala starostovi a poslancom OZ zapomoc pri rie5eni probl6mu.

6/3 Parkovanie na verejnfch priestranstvr{ch
p. Jadrnidkov6 upozornila na dlhodob6 parkovanie na verejnych priestranstviich. Zabratie
verejn6ho priestranstva riesi vyht65ka. Riesit'sa to bude v prvom kroiu vywami.

6/4 Informicia Petiin6ho qiboru k dobyvaciemu priestoru
Zistttpca petidn6ho vyboru Ing. Zaidek informoval pritomn;ich o opatreniach petidn6ho
vyboru.
Bansky rirad je v sridastnom dovolenkovom obdobi nedinny napriek upozorneniam, preto bol
dany podnet na okresnri prokuraturu. Petidnli vybor podal ozn6menie policajn6mu zboru na
nezn6meho p6chatel'a pre podozrenie, be v dob;fvacom priestore prebleha taLba, bol dan;f
podnet na In5pekciu Zp na preverenie dinnosti poruSovania v CHIiO. petidnli vybor poloZil
otdzktt' jednotlivym poslancom, aky je ich ninor d'alej po negovani rozhodnutia byval6ho
starostu k dob;yvaciemu priestoru. Upozornili, Ze aj ked' by odi5la sirdastn6 ta1obn1
spolodnost', st6le bude lom dobyvaci priestor. Otdzka jednoinosti d'alsich postupov na
vytvorenie z6ny rekredcie a oddychu rozprridila Zivri diskusiu. Probl6mu bude potrebne sa aj
nad'alej venovat'.

K bodu 7 - SchvSlenie uzneseni OZ

Uznesenia sa schval'ovali postupne ako sa ditali.
.i'

K bodu 8- Ukonienie zasadnutia

Na z6ver sa starosta Ing. Martin Lednik pod'akoval pritomnym za ti,ast a zasadnutie
ukondil

V Perneku dfia : 12.8.2019

Overovatelia zfpisnice ft*- &;



-

Prijat6 uznesenia zo zasadnutia OZ, konan6ho dila
l2.augusta 2019 o 18:00 hod. v zasadaike OcO

obecn6 zastupitel'stvo ha svojom zasadnuti prijalo tieto uznesenia :

Uznesenie OZ i 32/19

Obecn6 zastupitel'stvo schvol'uie V5eobecne z6vdzn6 nariadenie C2l2Tlg
o vy5ke prispevkov na diastodnri rihradu nakladov v 5ko16ch a Skolslc!,ch zariadeniach
v zriatoyatefskej pOsobnosti obce Pernek .

Uznesenie QZ i 33/19

Obecn6 zastupitel'sfrro schvql'uie pouZitie lJzemnej dot6cie BSK na projekt
Zlep5enie kvality soci6lneho z{nemiav budove TJ.

Uznesenie O4 i 34/19

Obecn6 zastupitel'sfrro schval'uie finandnd prostriedky na pr6ce naviac, stivisiace
so stavbou kanalizdcie.
648,90 € - dod6vka a mont6Z odvodiovacich Ztabov (5 ks), vybudovanie chodnikov

.zo zdmkovej dlarlry (7,50 m2)
' 1.500,00 € - prehibenie odvodf,ovacieho Lfabu(cca 30 bm)


